
                                             
 
 
 

                                   Protokoll Styrelsemöte 2018-04-11 

 

Närvarande: Eva Sjölinder Hansson, Lars Petersen 

Maria Andersson, Ingela Påsse van Reis, , Hanna Gustavsson 

Eva-Britt Brännsten, Karin Fredholm & Marie Österblom 

Anmält förhinder: Anders Mård Ewander 

 

                1.       Mötet öppnas.  

                           Ordförande Ingela Påsse van Reis förklarade mötet öppnat            

 

                 2.       Val av justeringsman att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll    

                           Eva Sjölinder Hansson valdes att tillsammans med ordf. justera dagens protokoll.               
 

                 3.        Dagordningens godkännande 
                            Dagordningen godkändes 

                            

                4.        Föregående protokolls godkännande 

      Godkännes 

                   

                 5.        Rapport från ordföranden  
   Ingela berättade om för de ur styrelsen som inte deltagit på sektionsdagarna vad som                                     

diskuterades och vad föredragen handlade om                              

 

                6.        Rapport från sekreteraren  

                            Inger att rapportera  

 

                7.        Rapport från webbansvarig   
      Webbansvarig har lagt ut om vår kommande familjedag och prova på tillfälle   

 

                8.         Rapport från kassören  

      Ekonomin är god. 

      Framtida flyg/tåg resor ska bokas av kassören beslutades på mötet  

                          

                 9.        Rapport från jaktansvarig 

      Vid vårt senaste prova på tillfälle den 8/4 så var det 8 st ekipage som deltog  

      Nytt prova på tillfälle är planerat den 5 /5  

                                          

                 10.       Rapport från utställningsansvarig 
Allt under kontroll inför vår Open show lördagen den 18/8, Östad är bokat, annons skickas  

in för införande i Golden Nytt 

Diskussion om vilka domare vi ska bjuda in inför 2019 

 

                  11.      Familjedagen 
                           Planering och arbetsfördelning kring vår familjedag som ska vara den 1/5  

 

                 12.      Inkomna skrivelser 

      Nyhetsbrevet,  Inbjudan från HS till sektionsdagarna  

                              

                 13.      Utgående skrivelser 

      Inga 

     



 

      14.  Arbetsutskott 

     Annonsering på facebook om vår familjedag  

 

      15.  Övriga frågor  

     Innehållet i spalten till nästa Golden Nytt diskuterades  

                                                          

                            16.   Nästa möte 

      14/6 kl 18,30 , Förskolan Cassiopeja  

 

                       17.   Mötet avslutas. 

                                  Ingela förklarar mötet avslutat.             

     

 

                                                                                                                               

 

        Vid protokollet                        Justerare (ordf.)                         Justerare                            

 

 

                                                       

   ____________________________    _____________________________  ____________________________                                                        

     Maria Andersson                       Ingela Påsse van Reis                  Eva Sjölinder Hansson 


